
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Θεσσαλονίκη, 24/06/2021 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής 
 
 
ΘΕΜΑ: «Ακτοπλοϊκή υποβάθμιση του λιμανιού στο Βαθύ της Σάμου» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση από κατοίκους της Σάμου, τους καλοκαιρινούς μήνες θα 
επέλθει ακτοπλοϊκή υποβάθμιση στο λιμάνι της πόλεως Βαθύ, της πρωτεύουσας του 
νησιού τους. Μας ενημέρωσαν οι ως άνω για το ότι στην σχετική επιστολή του 
Επιμελητηρίου Σάμου προς την αρμόδια πολιτική ηγεσία, που φιλοξενείται σε τοπική 
ιστοσελίδα του Διαδικτύου, μεταξύ άλλων, αναφέρονται τα εξής: «…το λιμάνι της 
πρωτεύουσας του Νομού στο Βαθύ σύμφωνα με τα ανακοινωθέντα δρομολόγια για τον 
Ιούλιο και Αύγουστο θα έχει κατά πολύ λιγότερες προσεγγίσεις από τα υπόλοιπα λιμάνια 
του νομού μας. Μάλιστα, έχει αποκλειστεί από την δρομολόγηση ταχύπλοου πλοίου, 
ενώ θα αποκλειστεί από τις προσεγγίσεις πλοίου μεταφοράς φορτηγών, με ό,τι αυτό 
συνεπάγεται. Εκφράζοντας το σύνολο των κατοίκων και των επαγγελματιών θα θέλαμε 
να σας καλέσουμε να ενεργήσετε για δίκαιη κατανομή των προσεγγίσεων σε όλα τα 
λιμάνια του Νομού, αλλά και να ενεργήσετε ανάλογα, αποκλείοντας την επερχόμενη 
υποβάθμιση στο λιμάνι της πόλεως Βαθύ που μόνο αρνητικά οικονομικά αποτελέσματα 
θα έχει για όλους…». 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να εξασφαλίσετε με πρωτοβουλίες σας την δίκαιη κατανομή των 
προσεγγίσεων πλοίων στα λιμάνια της Σάμου, αποκλείοντας την επερχόμενη 
ακτοπλοϊκή υποβάθμιση του λιμανιού στο Βαθύ, που θα προκαλέσει εξόχως αρνητικές  
οικονομικές επιπτώσεις στους κατοίκους και στους επαγγελματίες της περιοχής; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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